
Z Á P I S   č. 3/2016
z jednání výboru Libereckého krajského sdružení ČSS konaného  21.9.2016

Přítomni: Mgr. Milan Regner, Antonín Gébl, Ing. Přemysl Mrňák, Tomáš Pěnička (členové výboru 
KS), Mgr. Dana Hulíková DiS, Luboš Opelka (KK – hlas poradní)

Omluven: Roman Brožek, Vladimír Tesař
Nepřítomni: Stanislav Stupka,

Jednání plánované schůze bylo zahájeno v 17:25 v areálu střelnice SSK Semily. Byli přítomni 4 
členové výboru a výbor byl tímto usnášení schopen. 

Program :
1. Kontrola posledního zápisu
2. Hodnocení malorážkové sezóny z pohledu kraje
3. Příprava vzduchovkové sezóny - soustředění, krajské přebory
4. Přidělování zbraní za činnost mládeže
5. Zpráva revizní komise 
6. Letní olympiáda - příprava
7. Různé - kolečko.

1) Kontrola posledního zápisu
Z rozpočtu LKS bylo vyčerpáno 74 0806 Kč a zbývá včetně rezervy 23567 Kč. Krajské přebory 
proběhly. Další úkoly byly splněny, revizní zprávu dodá pan Opelka co nejrychleji (pošle panu 
Regnerovi). 

2) Hodnocení malorážkové sezóny z pohledu kraje
Zprávu přednesl pan Regner. Předložil výsledky zejména z pohledu pořadí střelců kraje 
v žebříčku reprezentace ČR a výsledků MČR 2016, zejména v kategoriích mládeže. Z tohoto 
pohledu nevychází hodnocení pro kraj úspěšně, spíše se zdá, že je to o dočasném ústupu ze 
slávy. Částečně je tato situace zapříčiněna odchodem některých úspěšných střelců do rezortů 
(zejména MV), částečně tím, že mezi mladými v ročnících narození 1998 – 2002 nejsou, až na 
výjimky, nástupci dříve úspěšných střelců. Těmi výjimkami jsou Karolína Brabcová z Manušic a 
Radek Mikulčík z Liberce, kterým se určitě podaří prosadit do juniorské reprezentace a Michaela 
Kailová, která ale v současné době je na sportovním gymnáziu v Plzni (stále ale střílí za 
Manušice). Zatím se nezdá, že by v této kategorii někdo střílel tak, aby jim konkuroval. Na druhé 
straně je tu zejména v Liberci a Jablonci silná vlna šikovných mladých střelců. Je proto třeba 
věnovat této generaci co největší podporu v disciplínách, které jsou pro další rozvoj jejich 
výkonnosti nejdůležitější. Proto výbor LKS doporučuje i na krajské vzduchovkové soustředění vzít
co největší množství mladých střelců ročníků 2002 a 2003  a věnovat se jen vzduchové pušce 
stoje. Bylo konstatováno, že největší dodavatel talentů v minulých letech – SSK Manušice – 
nemá v nejmladších kategoriích střelce ani v množství ani v kvalitě jako dříve. Kladně byla 
naopak přítomnými trenéry hodnocena činnost vedoucího RSCM pana Brabce, která je ke 
klubům v kraji velmi vstřícná, pan Brabec se snaží vybavit mladé talenty, má přehled o jejich 
výkonnosti a navštěvuje i tréninky v klubech. I vzhledem k nízké účasti zástupce z tohoto regionu,
pana Stupky, proto výbor LKS doporučuje zvát na zasedání pravidelně pana Brabce. Domníváme
se, že v oblasti práce s mladými střelci je zájem kraje i RSCM totožný.

3) Příprava vzduchovkové sezóny - soustředění, krajské přebory
Termín konání soustředění 14.10.-16.10., bude se týkat pouze vzduchové pušky stoje. Místo 
konání soustředění je Česká Lípa. Pan Regner zpracuje informace, program a přihlášky a pan 
Mrňák umístí tyto informace na krajský web.
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Krajský přebor ve střelbě ze vzduchových zbraní (VzPu mládež, VzPu dorost a dospělí a VzPi) je 
uveden v krajském kalendáři v termínu 26.2.2017 a místem je ZŠ Vrchlického, Liberec.

4) Přidělování zbraní za činnost mládeže 
Pan Regner informoval výbor, že ještě nejsou na ČSS zpracovány všechny podklady, přidělení 
zbraní bude podle informace pana Streita známo pravděpodobně na přelomu září a října.

5) Letní olympiáda - příprava
Garantem za náš sport bude pan Regner, informace na kraj už odešla. Tentokrát bude 
pravděpodobně střelba pouze ze vzduchových zbraní. Nominace bude provedena na základě 
umístění v krajském žebříčku mládeže do 18ti let. Podrobnější informace budou zpracovány po 
první schůzi garantů sportu na kraji a projednány na další schůzi výboru LKS.

6) Zpráva revizní komise
Viz bod jedna.

7) Různé - kolečko
Pan Gébl si postěžoval, že nová pravidla platná od 1.1.2017 nebudou v tištěné podobě. Z toho 
pak vyplynulo, že by bylo vhodné dát na stránky výzvu  kubům, aby zaslaly na email pana 
Regnera jména těch, kteří by měli zájem o získání licence rozhodčího. (termín – příští rok po 
vydání nových pravidel). Další výzva by měla směřovat na kluby, které mají nebo by měly mít 
střelce v žebříčku mládeže do 18ti let, aby v zájmu střelců zasílaly nejlepší výsledky do žebříčku 
(viz stránky LKS).

Výbor LKS děkuje panu Pěničkovi za skvělé pohoštění.

Příští zasedání výboru LKS je naplánováno na 11.1.2017. Bude ho zajišťovat SSK Stráž 
nad Nisou v prostorách jejich objektu (adresa: Stráž nad Nisou, Studánecká 37).

zapsal:  Přemysl Mrňák dne 22.9.2016
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